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Särskilt y+rande 

§131 Antagande av gatukostnadsutredning för Fasanvägen etapp 13    

Berörda Breviksbor upplever a7 dialogen med kommunen inte fungerar och a7 det poli=ska 
styret inte lyssnar =llräckligt. Vi moderater vill utveckla medborgardialogerna för bä7re sam-
tal och samsyn. 

När fler blir permanentboende innebär det ökade krav på service, större byggrä7er, bä7re 
gator, säkra skolvägar och belysning, bra dricksva7en och bä7re rening av avloppsva7en. Det 
sistnämnda är en vik=g del för vår miljö och även för Östersjön. A7 byggrä7erna utökas vet 
vi är eKerlängtat. 

Vi delar även oron gällande kostnadsutvecklingen och kommunen ska i alla lägen göra allt för 
a7 hålla nere kostnaderna.   

Peter Freij (M)     
För den moderata gruppen   


	Särskilt yttrande

